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EGYSZERŰSÍTETT JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási Bizottsága 2013. 

június 17-én, hétfőn, 1700 órai kezdettel megtartott üléséről. 

Jelen voltak: 

Fekete Péter, bizottsági elnök 

Koleszár Kázmér, bizottsági tag 

Molnárné Czeglédi Cecília, bizottsági tag (a 6. napirendi ponttól) 

Tóthné Gyarmati Magdolna, bizottsági tag 

Varga László, bizottsági tag 

 

Marx Árpád, iskolaigazgató 

Palovics Teréz, óvodavezető 

Hingyiné Molnár Ildikó, óvodapedagógus 

Korbuly Klára, PMAMI vezetője 

Dobosy Gáborné, osztályvezető 

Mester László, kommunikációs munkatárs 

Ihászné Pálfi Katalin, köznevelési referens, jegyzőkönyv-vezető 

Barcza Jenő, Meggyfa utcai lakó 

Barcza Jenőné, Meggyfa utcai lakó 

Hompot Ferencné, Meggyfa utcai lakó 

Petrovics István, Meggyfa utcai lakó 

 

Fekete Péter Köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a bizottság négy fővel 

határozatképes. (Molnárné Czeglédi Cecília előre jelezte, hogy hivatalos munkahelyi 

elfoglaltsága miatt, később érkezik a bizottság ülésére.) Javaslatot tett a meghívóban szereplő 

napirend tárgyalására. A bizottság a napirendet 4 igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt 

jelen a szavazásnál) elfogadta. 
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Napirend 

1)  A Közösségi Ház tetőterének beépítési lehetőségeiről 

2)  A családi napközik szerepe az óvodai köznevelési feladat-ellátásban 

3)  Tájékoztató az óvodai beiratkozásról 

4)  Az óvodaépítéssel összefüggő kérdésekről 

5)  A leendő első osztályok elhelyezéséről 

6)  Az általános iskolák nyári nyitvatartásáról 

7)  A köznevelési intézmények részvételéről a nemzeti ünnepeken 

8)  Pályázat kiírása az oktatás minőségének fejlesztésére 

9)  Biatorbágy Város Önkormányzatának 2013. évi költségvetéséről szóló 3/2013. (III. 01.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

10)  Az önkormányzati intézmények közétkeztetésének ellátására közbeszerzési eljárás 

előkészítéséről 

 

1)  A Közösségi Ház tetőterének beépítési lehetőségeiről 

 

Dobosy Gáborné: A statikus véleménye alapján elkészült a kiviteli terv a Közösségi ház 

tetőterének beépítéséről. 

Fekete Péter: A földszinten van elegendő vizesblokk. Véleménye szerint nem szükséges 

most kiépíteni az emeleten is. 

Varga László: A megnövekedett funkcióhoz legyen kiépítve a kiállás, ha nem is csináljuk meg 

teljesen. 

Dobosy Gáborné: Fekete Péter kérdésére arról, hogy a tanévkezdésre elkészülhet-e a 

beépítés, elmondja, hogy nem kell közbeszerzés, 3 árajánlat elegendő. Ha nem is a hó elején, 

de szeptember folyamán kész lehet. 

Korbuly Klára: Szeptember második hetében szokott elkezdődni a tanítás. De, ha tudjuk, 

mikor lesz kész, már az is támpont az órabeosztások elkészítéséhez. 

Fekete Péter: Nem tudunk forrást javasolni. A határozati javaslatot teszi fel szavazásra. 
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A bizottság nem foglalt állást a szükséges fedezet forrásáról. A határozati javaslat egyéb 

pontjait 4 igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta és a 

képviselő-testületnek elfogadásra javasolta. 

 

2)  A családi napközik szerepe az óvodai köznevelési feladat-ellátásban 

 

Fekete Péter: A bizottság előtt nincs írásos anyag. 

Ihászné Pálfi Katalin: Az év elején a Biatorbágyon működő családi napközik vezetőivel 

folytattunk egy ismerkedő beszélgetést, melynek apropója a 2014. szeptemberétől kötelező 

óvodai feladatellátás volt. A bizottság januári ülésén tárgyalt először az együttműködés 

lehetőségéről. Ezen a Bébihotel és a Babuka családi napközi vezetői vettek részt, és 

erősítették meg készségüket az önkormányzati feladat-ellátásban való részvételre. Jelen 

bizottsági ülés előtt ezzel a két intézménnyel ültünk le körvonalazni a szakmai és pénzügyi 

feltételeket. Kiderült, hogy az induláshoz a Bébiholtel családi napközinek játékok, egyéb 

szakmai eszközök kellenének, a Babuka családi napköziben viszont karbantartási, felújítási 

munkálatok elvégzése feltétele a működés megkezdésének. A két családi napköziben 

összesen 31 férőhely állna az önkormáynzat rendelkezésére. Az óvodai felvételi eljárás a 

fellebbezési szakaszban van, nem tudjuk, hány gyermek elhelyezését sikerül még megoldani 

az óvoda keretein belül. 

Palovics Teréz: Csak azokat nem tudjuk felvenni, akiknek kistestvérük van. 

Fekete Péter: Idén nincs rá költségvetési keret Folytatódjék az előkészítés, januártól tartja 

reálisnak a kezdést, az új költségvetési lehetőségeinket addigra látni fogjuk. Szeretné látni az 

óvodai ellátás egy főre jutó költségeit is. 

Varga László: A szeptemberi bizottsági ülésre jöjjön vissza az előkészített anyag. 

Fekete Péter: Varga László javaslatát teszi fel szavazásra. 

 

A bizottság 4 igen szavazattal, (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta, 

hogy a bizottság szeptemberi ülésére kerüljön vissza a a családi napközikkel való 

együttműködés kérdése. 
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3)  Tájékoztató az óvodai beiratkozásról 

 

Palovics Teréz: Tájékoztatta a bizottságot a jelentkezők, felvettek és elutasítottak számáról. 

Jelenleg tart a jogorvoslati időszak. A mai napig 25 fellebbezés érkezett. 

Fekete Péter: Megköszönte a tájékoztatást. 

 

4)  Az óvodaépítéssel összefüggő kérdésekről 

 

Fekete Péter: Továbbra is foglalkozni kell az óvodaépítésre alkalmas terület kijelölésével. 

Megkérte a főépítészt, hogy kezdjen el foglalkozni a Szarvasugrás területén található 

telkekkel. Úgy hírlik, hogy a Szent László utcai óvoda szomszédságában van eladó ingatlan. 

 

A bizottság 5 igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatja 

tárgyalások megkezdését a Szarvasugráson található, óvodaépítés céljából kialakítandó 

telkekről. 

 

5)  A leendő első osztályok elhelyezéséről 

 

Ihászné Pálfi Katalin: A Szily-kastélyban és a Sándor –kastélyban a Biatorbágyi Általános 

Iskola osztályainak elhelyezése megoldott. Ez utóbbi helyszínen a Biai Református Általános 

Iskola első és második osztálya elfoglalja a kis ház két tantermét. Ügyviteli helyiégük így 

megszűnik. Ennek a háznak az egyik – most raktárként üzemelő - helyiségének az 

átalakításával jöhet létre az igazgatói iroda, amely egyben tanári szobaként is szolgál. A 

Karinthy utcai épület használatára vonatkozóan a mai nap folyamán a Ritsmann Pál Általános 

Iskola, a Biatorbágyi Általános Iskola és a Czuczor Gergely Tagiskola vezetői megkíséreltek 

megállapodni a tantermek és az ügyviteli helyiségek elosztásában a 2013/2014-es tanévre. 

Egyezség nem született. 

Fekete Péter: Ha nincs egyetértés, újratárgyalás kell. Még a tesületi ülés előtt rendkiívüli 

bizottsági ülést hív össze. 

A bizottság 4 igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a napirend 

tárgyalását rendkívüli bizottsági ülésre napolta. 
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6)  Az általános iskolák nyári nyitvatartásáról 

 

Fekete Péter: Köszönti a Meggyfa utcából érkezett ingatlantulajdonosokat. 

Barcza Jenő: Ismertette, hogy 1998-óta okoz problémát az iskolaudvar, és a később 

megépült játszótér működése. 

Molnárné Czeglédi Cecília megérkezett az ülésre. 

Az iskola jelenlegi SZMSZ-e a korábbiaknál is megengedőbb szabályozást tartalmaz. 

Javasolja, hogy a szülői értekezletek, fogadóórák idején legyen tanári felügyelet az udvaron. A 

Karinthy épület Házirendje nincs a honlapon. 

Fekete Péter: Meg kell vizsgálni, hogy a KLIK-kel kötött ingatlanhasználati szerződésben 

vagy helyi rendeletben jobb-e szabályozni a kérdést. A Városgondnokságon keresztül 

biztosítsuk az  iskolaudvarok zárásának ellenőrzését. Támogatja, hogy az iskolaudvarok 

szolgálják a város lakóit is, a keretek meghatározásával. Véleménye szerint a 20 órai zárás 

lenne jó. 

Marx Árpád: Az SZMSZ-ben kell szabályozni az iskolai létesítmények nyitvatartását. Azt 

pedig a tantestület hagyja jóvá. 

Hompót Ferencné: A 20 órakor történő bezárást reálisnak tartja. Hétvégén legyen telejs 

tilalom. 

Tóthné Gyarmati Magdoln: Méltányosnak tartaná, ha vasárnap és ünnepnapokon zárva 

lenne az udvar.  

Barcza Jenő: Hangszigetelő fal kellene. A terembérletből befolyt összegből lehetne műfűvel 

borítani a pályát, hangszigetelő sövény telepítése nagy mértékben csökkentené az 

áthallatszódó zajt. 

Marx Árpád: Jónak tartja a tujákat hangszigetelő sövénynek. 

Petrovics István: A homokozóból hordja a szél a homokot. Javasolja, hogy más anyag 

kerüljön bele. 

Fekete Péter: Legyen a felek számára elfogadható szabályozás, az pedig legyen betartva, 

ellenőrizve. Kéri egyértelműen meghatározni, hogy milyen szinten lehet szabályozni a nyitva 

tartást. A Beruházási Osztály készítsen költségbecslést tuja telepítésére. A szabályozási 

módot találjuk meg a rendkívüli bizottsági ülésre. Ha kell képviselő-testületi határozat, a 

legközelebbi ülésen történjen meg. 
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A bizottság 5 igen szavazattal, (öt fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) elfogadta az 

elnök javaslatát. 

 

7)  A köznevelési intézmények részvételéről a nemzeti ünnepeken 

 

Fekete Péter: Az Összetartozás napja kapcsán elmondta, hogy délelőtt a zászlóavatáson 

kevés volt a gyerek, pedig igazán jó alkalmom lett volna, hogy részt vegyenek egy városi 

ünnepségen. Idén kaptak levelet az intézmények, hogy szülőket, diákokat, tanárokat várunk a 

közös ünnepre. Ehhez képest nagyon kevesen voltak. Csak két iskola koszorúzott a Trianon 

emékműnél. Külön köszönjük a Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Általános Iskolának, hogy a 

diákok is elhelyezték a megemlékezés koszorúját. 

Tóthné Gyarmati Magdolna: A hazafias nevelés része lehet a nemzeti ünnepeken való 

részvétel. 

Ihászné Pálfi Katalin: Elképzelhetőnek tartja, hogy a felső tagozatosok tanulmányaik során 

egy pedagógiailag felépített rendszer szerint valamelyik nemzeti ünnepen nem az iskolában, 

hanem a városi rendezvényen vesznek részt. Az ilyen alkalmakat elő kell készíteni és utána 

fel lehet dolgozni, és akkor nem passzív résztvevők, hanem valóban profitálnak belőle. Ez a 

biatorbágyi polgárrá válásukat is segítené, erősítené a kötődésüket. 

Fekete Péter: Javasolni fogja a Faluház vezetőjének is, hogy a műsorokat úgy alakítsa, hogy 

a tanulók is aktívan részt vegyenek rajtuk. 

 

8)  Pályázat kiírása az oktatás minőségének fejlesztésére 

 

Ihászné Pálfi Katalin: Az elmúlt bizottsági ülésre elkészült, a biatorbágyi oktatás minőségét 

megőrző, fejlesztő pályázati rendszer kidolgozásának alapelveiről, főbb témaköreiről szóló 

előterjesztés, amelyről támogató döntést hozott a bizottság és kérte a kidolgozott pályázati 

kiírást a júniusi ülésre. Az anyag elkészült. Az eredetileg tervezett 11 témát lecsökkentettük, 

mert az iskolák eléggé túlterheltek és megviseltek, ezért az eszközbeszerzést és a 

pedagógusképzés különböző formáit részesítettük előnyben. Ez a pályázat csiszolódni fog, 

szerzünk tapasztalatokat, a későbbiekben lehet növelni a kiírt témák számát. 

Tóthné Gyarmati Magdolna: Nagyon jónak tartja az anyagot, csak az nem világos, hogy a 

pályázók körét bemutató táblázatban szerepel a PMAMI, de a kiadások tervezésénél nem. 
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Fekete Péter: Javasolja, hogy lehessen pályázni bármilyen továbbképzéssel, ne csak 

akkreditálttal. Nem érzi szükségesnek, hogy az interaktív táblát külön válasszuk az egyéb 

eszközöktől. A projektnapra vonatkozó részt jobban ki kellene munkálni. Kérdés, hogy az 

óvodákra is kiterjesszük-e a pályázati rendszert. Javasolja, hogy a bizottság kérje a képviselő-

testület SZMSZ-ének módosítását annak érdekében, hogy a bizottság dönthessen a 

páylázatokról. A pénzről szóló táblázat nem egyértelmű, olyan, mintha már fel lenne osztva a 

keret. 

Palovics Teréz: Nagy örömmel olvasták, hogy az óvodák is pályázhatnak, mert a 

költségvetés-tervezésekor a szakmai fejlesztéseket nem engedik betervezni. 

Ihászné Pálfi Katalin: Azt, hogy mibe kerül a pályázat, úgy tudjuk megmondani, ha a  

témákat egységes szempontok szerint, ilyen az egyes intézmények tanulólétszáma, 

pedagógusainak száma, úgymond beárazzuk. A monitoring mutatók táblázata is nagyon 

fontos, mert megmutatja, hogy körülbelül hány pályázatot tudunk támogatni. A PMAMI 

véletlenül maradt ki a táblázatból, ezt javítani fogjuk. Projektnapok alatt egy hosszabb ideig 

tartó, valamely téma több műveltségi terület szemszögéből történő feldolgozását értjük. Azt is 

fontosnak tartjuk, hogy legyenek az iskola falain kívül szervezett programok a tananyag 

feldolgozására. Ami a meghirdetést illeti, jó volna már a tanévzáró tantestületi értekezleten 

megemlíteni, augusztusban pedig meghirdetni. A beadási határidő a terveink szerint október 

1-je. 

Fekete Péter: Javasolja, hogy a felvetett kisebb módosításokkal a bizottság támogassa a 

pályázat kiírását. 

Tóthné Gyarmati Magdolna kiment a teremből. 

A bizottság 4 igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta és a 

képviselő-testületnek elfogadásra javasolta a pályázat kiírását. 

Tóthné Gyarmati Magdolna visszajött az ülésre. 

 

9)  Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő- testületének 2013. évi költségvetéséről 

szóló 3/2013. (III. 01.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

1)  Biatorbágyi Általános Iskola kérelme erősítő vásárlására: 

Marx Árpád: Elmondta, hogy a régi, meghibásodott erősítő helyett kaptak egy használtat, 

amely az iskola céljainak megfelel. Ezt a készüléket kívánják megvásárolni. 
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A bizottság 5 igen szavazattal (öt fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta és 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a Biatorbágyi Általános Iskola kérelmét erősítő 

vásárlására. 

2)  A Biatorbágyi Általános Iskola kérelme honismereti tábor költégeinek támogatására 

Marx Árpád: A honismereti tábort a gyergyóremetei testvériskolával közösen szervezik. Idén 

a biatorbágyi iskola a fogadó fél. 15 gyermek és 3 kisérő tanár érkezik. A két iskola diákjainak 

közös programjaira kérik a támogatást. 

A bizottság 5 igen szavazattal (öt fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta és 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a Biatorbágyi Általános Iskola kérelmét a 

honismeretei tábor támogatására 

3)  A Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Általános Iskola kérelme a diákcsere program keretében 

Herbrechtingenbe utazó 15 fő diák utiköltségének támogatására 

A bizottság 5 igen szavazattal (öt fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta és 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Általános 

Iskola kérelmét a herbrechtingeni diákcsere programban résztvevő 15 fő diák utiköltségének 

támogatására.  

4)  A Biatorbágyi Általános Iskola kérelme 4 fő tábori költségenek100 %-os támogatására  

 

Marx Árpád: Az iskola egyik osztálya szervezett táborozást, melyen az osztály tagjai vesznek 

részt, kivéve azt a 4 tanulót, akik nem tudják kifizetni a tábor költségeit, sőt annak egy részét 

sem. 

Fekete Péter: Ez nyári tábor, nem tanulmányi kirándulás. Ha fontos, hogy az osztály teljes 

közössége részt vehessen rajta, úgy kellene beárazni a költségeket, hogy mindenki részt 

tudjon venni. Ismét felmerül egy alapítvány vagy egyesület létrehozásának szükségessége a 

hasonló helyzetek kezelésére. Jónak tartaná, ha már év elején megkezdődne a gyűjtés a 

tavaszi, nyári programokra, a rászorulók támogatásara. 

Ihászné Pálfi Katalin: A tanévnyitón erről is szót kell ejteni. Megváltozott a pénzügyi 

rendszer, az iskolák saját bevétele nem szabadon felhasználható keret a számukra. Ki kell 

dolgozni azt az új rendsezrt, amit a szülők és a pedagógusok is időben megismernek. 

Ismételten felhívja a figyelmet arra, hogy a szülők írásos beleegyezését kell kérni minden 

olyan iskolai szervezésű programhoz, amely fizetési kötelezettséget ró a családra. 

Fekete Péter: Ha nem tudja mindenki állni a költségeket, elképzelhetőnek tartja, hogy az 

osztályközösség teremtse elő a fedezetét. Ugyanakkor nem volna jó hosszú távon egyedi 



9 

 

kérelmeket támogatni. Javasolja, hogy a következő évi költségvetésben tervezzünk azokra a 

kiadásokra keretet, amelyek ebben az évben egyedi kérelmben érkeznek. A szociális jellegű 

támogatási igényeket a szociális ellátásként kell biztosítani. Az oktatási bizottság a 

működéshez és a szakmai feladat-ellátáshoz kapcsolódó kérdésekben tud állástfogalni. 

A bizottság 5 nem szavazattal (öt fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) nem támogatta a 

benyújtott formában a Biatorbágyi Általános Iskola négy tanulójának támogatását a nyári 

táborozáson való részévételükhöz. A bizottság felkéri a hivatalt a jövő évi költségvetés 

tervezéséig egy új támogatási rendszer kidolgozására. 

 

10)  Az önkormányzati intézmények közétkeztetésének ellátására közbeszerzési 

eljárás előkészítéséről 

 

Fekete Péter: A napirendhez nem került kiküldésre anyag, ezért javasolja a napirend 

levételét. 

A bizottság 5 igen szavazattal (öt fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a javaslatot 

elfogadta és a napirendet nem tárgyalta. 

 

 

Fekete Péter megköszönte a bizottság munkáját és az ülést 20:45-kor bezárta. 

 

 

 

 Koleszár Kázmér Fekete Péter  

 bizottsági tag bizottság elnöke 

  

 


